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Malgorzata Szymaiska

Radna Rady Miasta Wloclawek

Marek Wojtkowski

rezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w osiedla ,,Zazam cze" zwracam si; z uprze.lmq pro6bq

o wlqczenie w pro.lekt budzetu Miasta Wloclawek na 2024 rok, remontu ulic

Mechanikow oraz Energetykow. rStan drogi -1est w oplakanym stanie technicznym.

Brak .1est tam wydzielonych mie,1sc parl,ingowych dla mieszkaic ow, uczniow oraz

studentow Paistwowe.l Akademii Nauk stosowanych we Wloclarvku. Remont tych ulic

pop'awilby la,owno esretyl,q architeltury orzestrzenne, te, czq(ci osiedla oraz

rozwiqzalby problem wciq2 malel liczby parkingow.


